
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Θεσσαλονίκη, 23/8/2022 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

  

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού & Αθλητισμού 

 

ΘΕΜΑ:  «Απροθυμία για την προώθηση της ένταξης της νήσου Σπιναλόγκα στην 

Κρήτη στα μνημεία παγκόσμιας ομορφιάς της UNESCO» 

 

Κυρία Υπουργέ,  

Στην Κρήτη και ιδιαίτερα στο νομό Λασιθίου έχει προκληθεί αναστάτωση από δηλώσεις 
σας, τις οποίες αναπαρήγαγε συγκεκριμένη ιστοσελίδα στο Διαδίκτυο, στο περιεχόμενο 
των οποίων γίνεται φανερό ότι δεν επιθυμείτε την ένταξη της περιβόητης νήσου 
Σπιναλόγκα στα μνημεία παγκόσμιας ομορφιάς της UNESCO. Ως εκ τούτου, προκύπτει το 
εύλογο ερώτημα σχετικά με τους λόγους για τους οποίους δεν είναι επιθυμητή η ένταξη της 
ως άνω τόσο εμβληματικής νήσου στα μνημεία παγκόσμιας ομορφιάς της UNESCO, 
καθώς, αποτέλεσε, επί πολλά έτη, έναν ιδιότυπο χώρο υγειονομικού  ασύλου απομόνωσης 
για τους μολυσμένους από την κάποτε ανίατη λέπρα Έλληνες, όπου αναπτύχθηκε και 
άκμασε μια ιδιότυπη μορφή κοινωνικοποίησης των αποκλεισμένων στο έδαφός της 
νοσούντων.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 
Ερωτάται η κ. Υπουργός:  
 

Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δεν επιθυμείτε να αναλάβετε τις απαραίτητες 
πρωτοβουλίες για την ένταξη της νήσου Σπιναλόγκα στην Κρήτη στα μνημεία παγκόσμιας 
ομορφιάς της UNESCO;  
 
 
Ο ερωτών βουλευτής 
 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

https://www.anatolh.com/2022/08/08/den-borei-i-spinalogka-na-bei-sto-idio-tsouvali-me-

alla-enetika-kastra/  Ευχαριστούμε πολύ!!! - Γραφείο Ελλ Λύσης Νομού Χανίων  
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